

To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: JORDAN TELECOM Date: 23-08-2026 04:19:20 PM Subject: Trading in securities	السادة هيئة الأوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: الاتصالات الأردنية التاريخ: 23-08-2026 04:19:20 PM الموضوع: التداول بالأوراق المالية
Kindly be informed that Mr. Raslan Nouri Raslan Deiranieh Chairman of the Board of Directors of the Jordan Telecommunications Company made on Sunday 23/08/2026, a family transfer of (54,000) shares of the Jordan Telecommunications Company, so that his shareholding in the company became (0) shares and at a rate of (0%) of the company's capital.	أرجو إعلامكم بأن السيد رسلان نوري رسلان ديرانيه رئيس مجلس إدارة شركة الاتصالات الاردنية، قد قام يوم الاحد 23/08/2026 بعملية تحويل عائلي لـ (54,000) سهماً من أسهم شركة الاتصالات الاردنية، حيث أصبح رصيد مساهمته في الشركة (0) سهم وبنسبة (0%) من رأس مال الشركة.
23-08-2026	23-08-2026
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: بشار احمد	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: بشار احمد